
                          PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 
Tid: 2018-05-23  onsdag kl. 15.00 

Plats:  Tölö IFs Klubbhus Hamravallen 

Närv:  Ronny Norberg (RN), Johan Gomez (JG), Håkan Ågren (HÅ), Lars Juviken (LJ) 

  och Gunilla Gustafsson (GG).  

 

1. Mötets öppnande   

   LJ öppnade mötet. 

 

2. Val av sekreterare    

   RN valdes till mötessekreterare. 

    Val av justeringsman    

   HÅ valdes till justeringsman. 

 

3. Godkännande av dagordning    

   Den godkändes. 

 

4. Genomgång föregående protokoll styrelsemötet 2018-03-07 och årsmötet 

    2018-04-15.    

   Godkändes och lades till handlingarna.                     

  

5. Konstituering av styrelsen och firmatecknare   

   Efter konstitueringen har styrelsen följande bemanning: 

    Lars Juviken, ordförande   

   Johan Gomez, vice ordförande   

   Ronny Norberg, sekreterare    

   Håkan Ågren, kassör    

   Göran Bengtsson, ledamot    

   Gunilla Gustafsson, suppleant                                                                               

   Andre Rundeus, suppleant   

   Tecknande av föreningen                                                                                            

   Beslutades att KGFS tecknas av hela styrelsen gemensamt eller Lars Juviken och   

   Håkan Ågren gemensamt. 

   Beslutades att styrelsearvodet enligt årsmötet utbetalas innan kommande årsmöte               

   och maximeras till 990 kr/person. GG valde att avstå sitt arvode på grund av sitt 

   åtagande i Hallands FF.  

 

 

 



6. Rapporter: 

    -  Ekonomi (HÅ)                    

Beslutades ge Christina Jönsson 620323-5103, fullmakt att disponera                   

föreningens bankkonton.                   

Beslutades arvodera hennes bokföringstjänster med max 9 000 kr/år.  

-  Kungsbackaleken                          

Antalet lag har minskat. Uppföljning görs efter säsongen.           

GG skickar övriga alliansers kontaktuppgifter till LJ.                           

Kullavik IF arrangerar höstens första sammandrag. LJ får i uppdrag att undersöka 

möjligheten att göra matchblock för alla tre resterande sammandrag.  

 -  Hemsidan (RN)      

 Inget att rapportera. 

   -  HFF                          

 Framfördes synpunkter att årets domarutbildningar inte har kunnat genomföras på 

 grund av att instruktörer saknas och att det är mycket svårt få kontakt med de    

 domaransvariga på HFFs kansli..  

 Framfördes även synpunkter att fotbollsutvecklarna inte har kommunicerats till 

 föreningarna, vilka de är, deras uppdrag samt deras, HFFs och föreningarnas ansvar 

 och befogenheter.    

 Framfördes dessutom synpunkter på den kraftiga fördyringen av avgifterna för 

 poolspelet för 10 och 11-åringarna i förhållande till när KGFS arrangerade det själva  

 mot när nu HFF tagit över detta. Beslutades att vi gör en ny skrivelse till HFF att vi inte 

 är nöjda med deras svar.   

 Beslutades att GG tar upp dessa tre synpunkter med HFF. 
 
 7. Reflektioner efter mötet med nya förvaltningschefen Ulrica Granfors
 LJ informerade om mötet. Politikerna efterlyser fler ideella personer. Bidraget 
 till idrotten kvarstår på 12 Mkr kr trots fler aktiva. Hon efterlyser fler
 samordningseffekter mellan de olika idrotterna. 
 
 8. Reflektioner efter Centerpartiets möte med idrottsföreningar 2018-05-21 
  LJ informerade om mötet. Kommunen har ingen vision och naturligtvis då ingen 
 långsiktig investeringsplan för idrotten i Kungsbacka. Topp och bredd " 
 tänket" måste införas.  Protokoll från mötet kommer att distribueras från 
 arrangören. 

 

     9. Nytt fotbollscentra TOCA i Kungsbacka.    

 LJ informerade om tidningsartikeln. KGFS har inte fått någon ytterligare info. 

                              

  10.  Nya dataskyddslagen GDPR.  

        Alla medlemsföreningar har fått möjlighet att köpa GDPR-paket från KGFS. 



 

 11. Ordförandeträff och Etiska regler.                                         

 LJ framförde Kullavik IFs önskan att på nästa ordförandemöte ta upp frågan om att 

 flytta över Kungsbackafotbollen till Göteborgs distriktsförbund. Beslutades att det för 

 tillfället inte är aktuellt att göra det. Kullavik IF behöver först göra en ordentlig 

 konsekvensanalys. 

 GG informerade om möjligheten att bedriva fotboll en gång i veckan för integration 

 av nyanlända samt motionsfotboll för de som inte spelar aktivt i någon förening. 

 Kommunen kan bidra med pengar för kostnaden att driva det. Intresserade 

 föreningar kan kontakta Annette Alsterå på SISU. 

 Frågan om etiska regler vid spelarövergångar bordlades till nästa ordförandeträff. 

 12. Övriga frågor 

 - Justering av verksamhetsplanen 2018            

 De synpunkter på tillägg som framfördes på årsmötet gicks igenom och ny version 

 uppdaterades. Den kommer snarast distribueras till medlemsföreningarna.  

 

13.  Mötet avslutas   

 LJ avslutade mötet 

 

 

Kungsbacka 2018-05-23 

 

 

Ronny Norberg                                                             Håkan Ågren       

Mötessekreterare                                                        Justeringsman 

 

 

 

 

 

 

 


